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 ישיבה בעניין דיון דו"חות הביקורת של משרד ה פנים לשנת  :מנכ"ל העירייה – יגאל ינאי

 דו"חות כספיים. אני מבקש מהגזבר להסביר את הדו"חות.. 2112

 אדוני הגזבר, כמה זמן להערכתך יימשך הסברך המלומד? :ראש העיר – שלום בן משה

 שלוש דקות. גם הועדה בראשותו של .... דנה בנושא הזה.  :גזבר העירייה – רחבעם חיים

 מליון, יש עודף  222שאושר  מליון לעומת התקציב 292 -הסתיים ב 2112הדו"ח הכספי לשנת 

 של מליון שקלים בערך, בגדול, 

 סיגל יש לך מה לומר? :משתתף בדיון

 אני יכולה להגיד את אותם משפטים שאני אומרת כל שנה. :חברת מועצה – סיגל שיינמן

  ההעירייאני אקדים למכה של סיגל ואומר  שהדו"ח, תקציב  :גזבר העירייה – רחבעם חיים

 חולק על פני כל האגפים ותמיד יש תנודות פה ושם בין האגפים אבל מה הוא למעשה מ

 שחשוב הוא שבפועל בשורה התחתונה אנחנו יוצאים בצורה מאוזנת כאשר אפשר לומר שכל 

 התב"רים.  הפירוט שלאגף קיבל את תקציבו. היו פה גם בנושא של התב"רים, יש פה את 

 שקף את כל התקציב שקיבלנו במהלך השנה. התקציב משקף גם את התקציב הבלתי רגיל, מ

 מליון, מלוות  31מליון, מקורות עצמיים היו  43למשל מהממשלה, ממשרדי הממשלה קיבלנו 

 מליון. 41שהיו במהלך השנה, היו 

 אחוז? 21הממשלה זה בערך  :חבר מועצה – עומר רצון

 מליון,  43"רים היו סך כל ההכנסות של התב 111כן. מתוך  :גזבר העירייה – רחבעם חיים

 מליון. כל זה נמצא בפירוט, מי שמעוניין.  22 -זה שליש. במהלך השנה בוצעו עבודות ב

 בשורה התחתונה היה עודף של מליון. בנושא של המאזן, הוא משקף תזרים מזומנים טוב, 

  מליון, גם כן, השקעות. גרעון מצטבר 22מי שרואה בנכסים נזילים קופה ובנקים זה אומר 

 . 162 -ל 121 -מליון. יש לנו חובות פתוחים, גדל מ 41 -ליון, עומס מלוות גדל בימ 6 -ירד ל

 מליון. אבל אני רוצה להסביר, הסיבה העיקרית  41 -לכאורה זה גידול גדול, בסביבות ה

 לגידול הכנסנו פה את כל ההיטלים של לב ישראל  שלא גבינו אותו בגלל, פיתוח שאנחנו 

 ך של ה סכם פיתוח, ולכן רק יצרנו את יתרות החוב, לא גבינו אותם, זה בסביבות היינו במהל

 מליון וזה נמצא אצלנו בספרים, לכן לכאורה יש פה גידול  21מליון, היום זה כבר  41 -ה

 מסיבי בחובות פתוחים.
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 מה יתרת ההלוואה לבנק? :משתתף בדיון

 מליון  41מליון, יש גידול של  92, עומס מלוות 2112 -ב :גזבר העירייה – רחבעם חיים

 מליון. יש פה את הדו"ח ה מפורט,  12 -בהלוואה שלקחנו, היום זה פחות. כל שנה זה יורד ב

 מליון שקלים. הדו"ח  13-אחוז גביה ו 11יש פה גם את הנתונים  של הארנונה, כמעט 

 ם שקרו במהלך השנה, ויש לו איזה המפורט שזה הדו"ח שיותר נכנס לעומק של האירועי

 שהוא עמוד אחד שבו הוא מתמצת את כל  ההערות החשובות, בפרק ב. יש שם הערה אחת 

 , במפורט. הערה אחת שיש פער בהסכם  שעשינו עם ספק ההסעות 6שיש פער, זה ב עמוד 

 סכם למתן שירותי הסעות בין ההסכם לבין הביצוע. הפער נובע מזה שלא הוכנסו לתוך הה

 , מאחר סלהיכנכל הנושא של הליוויים. הסיבה שלא הוכנס, בטעות, אני אומר, זה היה צריך 

 ואת ההסכם הזה מעבירים ישירות למשרד הפנים, משרד הפנים זה לא מעניינו הנושא של 

 הליוויים כי הוא משלם לפי פר קפיטל. לכן יש פה הערה מבחינת תקנות המכרזים, יש פה 

 כנסנו את זה, הערנו שנתקן את זה. זה בגדול. הערה טכנית, ה

 יש חוות דעת של משרד הפנים, מבקר משרד הפנים בדק את  :חבר מועצה – עומר רצון

 הדו"ח וגם אמר את דברו.

 מכיון שאני רואה שיש פה ... נמצאת במצב קשה, וגם יש חברי  :ראש העיר – שלום בן משה

 יעלה פעם נוספת.מועצת העיר ש... אני מבקש שהנושא הזה 

 התחייבנו כלפי משרד הפנים להביא את זה לדיון היום  :יועמ"ש העירייה – פרומה פורת

 וקיבלנו ארכה, מפני שגם בגלל הבחירות, 

 אין בעיה, אפשר לאשר,  :משתתף בדיון

 )מדברים ביחד(

 ל אנחנו התחייבנו את יכולה לדווח שדנו, אין בזה שום פסו :ראש העיר – שלום בן משה

 לעשות אפילו דיון חופשי על כמה עניינים עקרוניים. צריך להצביע על זה?

 לא, רק לקיים דיון. :יועמ"ש העירייה – פרומה פורת

 התקיים דיון. אכן התקיים דיון, מכיון שהנושאים שעלו כאן,  :ראש העיר – שלום בן משה

 לדון בכמה נקודות כדי אבל צריך  2112חלקם נושאים חשובים, וצריך לדון בהם, אמנם זה 

 זה ממילא יצא לדרך, כמה נקודות ובכלל נקודות שאתה העלית בדו"ח  2113 -, ב2114 -שב

 שלך, הדו"ח של המבקר. אני בכל מקרה מודה לכם על הקשב. אנחנו נקיים דיון, נמשיך את 
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 הדיון בדיון חופשי. את יכולה להצביע, לדווח שדנו בעניין.

 אישרנו. אבל לא  :משתתף בדיון

 האם מישהו מכם רוצה לשאול משהו נוסף. אם לא, אני  :ראש העיר – שלום בן משה

 מבקש מהחברים של סיעת עם והחברים שהצטרפו לקואליציה, עומר, אני רוצה לעשות ..

 תמונה, ובא לציון גואל.

 ה שקל אולמות כדורסל, ז 611,111יש חובות שלא גבינו, כמו   :חבר מועצה – רזיאל אחרק

 מופיע ברשימת החובות שלנו? 

 )מדברים ביחד(

 רבותי, בואו נרים כוסית. :ראש העיר – שלום בן משה

 

 
י : החלטה מליאת המועצה מאמצת סיכומיה והמלצותיה של הוועדה לעניינ

 ./43/ביקורת לדוחות הביקורת של משרד הפנים לשנת 
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ינאיי     שלום בן משה           גאל 

  ראש העיר            מנכ"ל העירייה       
  

 


